
Junák – český skaut, kraj Praha, z. s.
Senovážné náměstí 977/24, 110 00 Praha 1

praha.skauting.cz

Zápis z jednání krajské rady dne 1. 11. 2021
místo konání: Senovážné náměstí čas konání: 18:00–20:00

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat):

Dagmar  Brabcová  –  Dáša  (předsedkyně,  přítomna  online),  Petr  Brabec  –  Juan  (místopředseda),
Vít Henych – Bobr (místopředseda), Jakub Schejbal – Kiki (volený člen), Jan Petera – Slimák (Praha 2),
František Topinka (Praha 3), Radim Bureš (Praha 4), Zbyněk Kocman – Zbýňa (Praha 5), Judita Hačecká
(Praha  8  –  přítomna  online),  Martin  Philipp  –  Eddie  (Praha  9),  Jakub  Hladík  –  Arny  (Praha  10),
Ondřej Přerovský – Lazebník (KD)

hosté: 

program: schválen dle zaslaného návrhu

předsedající: Petr Brabec – Juan zapisující: Anežka Henychová

termín příští rady: 6. 12. 2021
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Úkoly:

[5] Do 15. 11. okresy doručí na kancelář seznamy lidí, kterým budou děkovat. 

1. Připomínky k zápisu, úkoly 

Juan poznamenal, že ne všichni čtou a plní úkoly.
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2. Skautský památník

Jedná se o národní skautský památník, který byl umístěn v prostorách před pražským krematoriem.

Podařilo  se  najít  místo  blízko  původního  místa  přímo  před  vchodem,  v  sousedství  podobně
koncipovaného sokolského památníku. Je to poměrně exponované místo. V průběhu listopadu se snad
podaří podepsat smlouvu, je možné, že se podaří, aby místo bylo vyjmuto ze seznamu hrobových míst a
tím pádem by mohlo být zdarma. 

Jelikož  se  jedná  o  poměrně  velký prostor,  chtěl  to  Lazebník  pojmout  koncepčně  a  je  v  kontaktu  s
architektonickou kanceláří (Vít Šimek), která se účastnila soutěže o Ivančenu. Lazebník si myslí, že dělat
architektonickou  soutěž  není  nutné.  Tato  kancelář  se  zabývá  pietními  místy.  Mají  řadu  realizací,
Lazebník  některé  z  nich na místě  promítl.  Lazebník  mu říkal,  že  by se  do  památníku  nemělo moc
zasahovat.  Zároveň  je  to  možnost  dát  památníku  novou  dimenzi.  Více  informací  je  k  dispozici  v
přiloženém dokumentu.

Výsledek elektronického hlasování ze dne 26. 6. 2021:

Usnesení 2021-19:

Krajská rada schvaluje pověření Lazebníka k jednání ohledně umístění Národního skautského 
památníku.
Návrh byl přijat. Pro: 10, Hlasovalo: 10 

3. Dotace MŠMT

Dotace MŠMT jsou  definitivně  vyřešeny.  Vymáhali  jsme hospodářské  výkazy  a  budeme  i  v  příštích
letech. 

Termíny:

Do  15. 11. okresy zajistí  doplnění skutečnosti  táborových dětodnů ve skautISu i  o celkové náklady
táborů a potvrzení odevzdání středisky.

Do  23.  11. okresy  zajistí  nahrání  vyúčtování  k  elektronické  kontrole  do  sběrného  systému
grantypraha.skauting.cz. V tuto chvíli není systém funkční, bude zprovozněn do 10. 11. (Kraj provede
předběžnou  kontrolu  bezprostředně,  a  podle  potřeby  požádá  zpracovatele  o  doplnění  nebo opravu.
Termín pro ukončení předběžné kontroly je 4. 12. 2021.)

Do 14. 12. okresy doručí vyúčtování dotací fyzicky a podepsané ve dvojím provedení kraji.

4. Granty MHMP

Žádosti na rok 2022 jsou podané včas, zpracování nás stálo zhruba 23 000 Kč.

Vyúčtování – od některých středisek jsme ještě nedostali opravy, ale snad je odevzdají včas.

Probíhající  –  Dáša  přerozdělila  všechny  osobodny,  co  se  k  ní  dostaly,  a  děkuje  střediskům  za
spolupráci.

5. Poděkování 2021

Arny představil projekt akce (viz. Příloha zápisu). 

Usnesení 2021-20:

Krajská rada schvaluje předložený projekt akce Poděkování 2021.
Návrh byl přijat. Pro: 11, Hlasovalo: 11 

Kiki připravil pozvánky a pošle je mailem. S instrukcemi.

Do 15. 11. okresy doručí na kancelář seznamy lidí, kterým budou děkovat. 

Hledáme lidi na pomoc s šatnou, a nápady na dárečky.
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Úkol:

 Do 15. 11. okresy doručí na kancelář seznamy lidí, kterým budou děkovat. 

6. Miquik

Obrátili se na nás pořadatelé Miquiku, že by chtěli akci pořádat pod krajem Praha. 

My i oni máme zájem o dlouhodobější spolupráci, byla by například možná prezentace kraje na akci, atp.
Hospodář již komunikoval s Maru, a trochu mu bude pomáhat Rys, který byl hospodářem Miquiku dříve.
Výdaje za vedení účetnictví jsou zahrnuty v rozpočtu akce. Případný zisk zůstává na účtu Prahy a po
dohodě mezi krajem Praha a pořadatelským týmem se s ním bude zacházet.

O pořadatelství akce bylo rozhodnuto v elektronickém hlasování .

Výsledek elektronického hlasování ze dne 24. 10. 2021: 

Usnesení 2021-21:

Krajská rada schvaluje, že Akce MIQUIK 2021, která proběhne ve dnech 10. a 11.12. 2021
v Praze, bude pořádána krajem Praha.
Návrh byl přijat. Pro: 10, Hlasovalo: 10

7. Různé

Betlémské světlo – tým betlémské tramvaje stále počítá s betlémskou tramvají. ÚMČ Praha 10 má
zájem něco takového udělat a požádali  skauty z Prahy 10. Dostal to na starost Lampa, můžeme mu
poskytnout  podporu.  (společné nákupy,  přívoz světla,  materiály…) Až bude jasné, jak bude tramvaj
jezdit, je možné se domluvit a uspořádat nějakou akci. 

Přechod Brd – počítáme se sobotou 22. 1. (stejný termín, jako skautský ples).

Rotoped – zatím dle zpětné vazby byl hodnocen dobře a nadále běží

František se chtěl se zeptat, jestli Praha nepřemýšlí o nějakém rychlovůdcovském kurzu. VT uvažuje o
tom, že by třeba v příštím roce začala přípravy na nějaký kurz, ale zatím chybí jak lidé, tak kvalifikace,
tak zatím se tvoří síť kontaktů.

Na webu není dostupný formulář pro dotaci na rádcovský kurz. Kiki ho tam brzy dodá. 

František měl zlepšovací návrh k webu. Nechť všechny návrhy k webu jsou směřovány na Kikiho, ten
bude web v blízké době upravovat. 

Na  Vinohradech  byla  odhalena  další  lavička  Jaroslava  Foglara
https://www.skautskanadace.cz/aktuality/pata-lavicka-jaroslava-foglara-odhalena-120n. 

ORJ P3 se chtěla zeptat, jestli by řešení STS nepomohlo, kdyby to bylo jen tak, jak to bylo myšleno
původně. Na tento dotaz nikdo z přítomných nedokáže odpovědět, František se zeptá Jeníka. 

Výsledek elektronického hlasování ze dne 17. 10. 2021: 

Usnesení 2021-22:

Krajská rada schvaluje poskytnutí finančních prostředků pro ZvOJ Parvula na nákup 2
resuscitačních andul (https://www.bexamed.cz/p/) z peněz kraje Praha.
Návrh byl přijat. Pro: 8, Hlasovalo: 8

8. Kolečko okresů

Praha 2 – řeší ples a nyní i jeho kolizi s termínem Brd.  
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Praha 3 – čeká je RK a setkání. Připomínal věci kolem poděkování, pokud se nikdo neozve, tak asi nikdo
nejde.  

Praha 4 – Na minulé ORJ probíhal spor o jméno, přijali usnesení o tom, že okres zakazuje středisku Blaník
pojmenovat oddíl Trilobit.  V tuto chvíli to vypadá, že spor je smírně vyřešen. Proběhne první víkend
Ventu, Mají pamětní kartičky s nášivkou, za skautskou pomoc, kdyby se někdo chtěl inspirovat. Stále se
může kdokoli ozvat, kdyby chtěl pomoct se seznamem osob, co se skautské pomoci účastnili. Radim si
dělá střediskové minimum, v lednu ho snad bude mít. Středisko Ostříž odhalilo památník v chuchelském
háji.

Praha 5 – minulý týden měli roverskou akci, kam dorazilo asi 16 lidí. Čeká je okresní výjezdní zasedání.
Plánují rádcovský kurz na konec zimy. 

Praha 6 – Řešilo se okresní setkání, jestli bude, a jakou bude mít formu. Pak schvalovali rozdělení dotace
a členský příspěvek.

Praha 8 – Bude předávat děkovné nášivky za skautskou pomoc na ORJ, pořádali okresní grilování. Zvou
na seminář k družinovému systému 27. 11. Původní zájem není tak velký, jak očekávali  tak prosí  o
přeposlání do okresů. 

Praha 9 – Střediska se rozbíhají. Počítají se závody.

Praha 10 – ORJ mají 23., pomalu připravují rádcák, proběhla schůzka ke ZvaSu.

KD – o víkendu proběhne kmenová porada.

Zapsala: Anežka Henychová Schválil: Dagmar Brabcová
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